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Rada Miasta Poręba 
RM.0002.47.2022 

Protokół nr XLVII/22 

XLVII Sesja w dniu 27 lutego 2023r.  
Obrady rozpoczęto 27 lutego 2023 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 10:22 tego samego 
dnia. 
Miejsce: Obrady XLVII sesji Rady Miasta odbyły się w trybie zdalnym. 

Prowadzący obrady: Przewodnicząca Rady Miasta Poręba Elżbieta Kołodziej 

Protokolantka: Anna Winczakiewicz 

Numery podjętych uchwał: XLVII/503/23– XLVII/511/23 

Załączniki do protokołu: 

1. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym; 

2. Imienne wykazy głosowania radnych; 

3. Uchwały od nr XLVII/503/23– XLVII/511/23. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Agnieszka Ajchenlaub 
2. Mariusz Błaszczuk 
3. Grażyna Furmanek 
4. Barbara Gola 
5. Krzysztof Hamerlik 
6. Ewelina Janeczek 
7. Przemysław Kiliański 
8. Elżbieta Kołodziej 
9. Mariusz Kołton 
10. Marcin Kucia 
11. Jolanta Łakomska 
12. Jarosław Machura 
13. Marek Miśta 
14. Krystyna Rok 
15. Tomasz Turek 

Lista obecności gości: 

 

1. Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra. 

2. Sekretarz Miasta Poręba Barbara Baran.  

3. Skarbnik Miasta Poręba Joanna Mucha.  

4. Mecenas Michał Szachnitowski.  

5. Dyrektor Miejskiego Ośrodka Kultury w Porębie Karol Hadrych. 

6. Kierownik Referatu Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Kamil Kowalik. 

7. Kierownik Miejskiego Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Ewa Weber. 

8. Kierownik Świetlicy Środowiskowej w Porębie Edyta Lora-Bijak. 

9. Prezes Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji w Porębie Mariusz 

Grabarczyk. 
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10. Główna Księgowa Monika Sałacińska- Rok. 

11. Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Katarzyna Wilk. 

12. Kierownik Referatu Środków Pomocowych i Rozwoju Joanna Kowalska. 

13. Opiekun Młodzieżowej Rady Miasta Poręba Małgorzata Brzęczka. 

14. Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Renata Otręba. 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Kołodziej otworzyła XLVII Sesję Rady Miasta 

Poręba w dniu 27 lutego 2023 r. o godz. 900, powitała uczestniczących w sesji radnych, 

Sekretarz Miasta, Skarbnika Miasta Poręba, kierowników jednostek organizacyjnych, 

kierowników i pracowników urzędu miasta oraz mieszkańców. 

Przewodnicząca poinformowała, iż w związku z podjęciem Uchwały Nr XLV/492/22 Rady 

Miasta Poręba z dnia 19 grudnia 2022 roku sesja odbywa się w zdalnym trybie obradowania. 

Przewodnicząca powiedziała, iż z uwagi na utrudniony dostęp do uczestniczenia w sesji, 

mieszkańcy mogą zgłosić się do urzędu i zabrać głos. Poprosiła radnych o potwierdzenie 

obecności po odczytaniu nazwiska radnego oraz potwierdzenie obecności w formie 

elektronicznej. 

Zgodnie z listą obecności Przewodnicząca Elżbieta Kołodziej stwierdziła, że na moment 

otwarcia sesji w obradach uczestniczy 15 radnych, co stanowi quorum do podejmowania 

prawomocnych uchwał. 

 

Wraz z zawiadomieniem o zwołaniu XLVI Sesji Rady Miasta na dzień 27 lutego 2023 roku 

Radni otrzymali porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Zatwierdzenie protokołu z XLVI sesji Rady Miasta Poręba. 
3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 
4. Podjęcie uchwał w sprawie: 
a) zmiany uchwały Nr XLIV/474/22 Rady Miasta Poręba z dnia 30.11.2022r w sprawie 
ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu. 
b) wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi dzierżawcami kolejnych umów 
dzierżawy. 
c) nadania statutu Miejskiemu Zespołowi Ekonomiczno-Administracyjnemu w Porębie. 
d) zmiany uchwały nr XXVIII/164/16 Rady Miasta Poręba z dnia 27 czerwca 2016 r. w 
sprawie uchwalenia Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Porębie. 
5. Interpelacje i zapytania. 
6. Sprawy różne. 
7. Zamknięcie sesji. 
 

Przewodnicząca Rady Miasta zgłosiła wniosek formalny o przeprowadzenie wszystkich 
głosowań w trybie imiennym. 

Głosowano wniosek w sprawie: 
przeprowadzenia wszystkich głosowań w trybie imiennym.  
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Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 
Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 
Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok, Tomasz Turek 
 

Przewodnicząca zapytała czy ktoś chce zabrać głos w sprawie przedstawionego porządku 

obrad oraz poinformowała, aby radni zabierali głos poprzez system eSesja. 

Głos zabrała Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Agnieszka Ajchenlaub, 

zgłosiła wniosek formalny o dodanie do porządku obrad 1 projektu uchwały:  

 

1. Projekt uchwały w sprawie przekazania skargi na Przewodniczącą Rady Miasta 
Poręba oraz Radę Miasta Poręba do rozpoznania Wojewodzie Śląskiemu według 
właściwości rzeczowej 

 
 
Przewodnicząca Komisji poinformowała, że projekty uchwał oraz stanowiska komisji zostały 
radnym przesłane w dniu 23.02.2023r. 

 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
dodania do porządku obrad projektu uchwały w sprawie przekazania skargi na 
Przewodniczącą Rady Miasta Poręba oraz Radę Miasta Poręba do rozpoznania Wojewodzie 
Śląskiemu według właściwości rzeczowej.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 
Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 
Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok, Tomasz Turek 
 
 

Głos zabrał Burmistrz Miasta Poręba, zgłosił wniosek formalny o dodanie do porządku obrad 

4 projektów uchwał: 

1. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Osłonowego "Korpus 

Wsparcia Seniora" na rok 2023; 

2. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do spółki SIM Zagłębie 

spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Sosnowcu; 

3. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Poręba na 2023 rok; 

4. Projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Poręba na 

lata 2023-2031. 
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Głosowano wniosek w sprawie: 
dodania do porządku obrad projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 
Osłonowego "Korpus Wsparcia Seniora" na rok 2023.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 
Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 
Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok, Tomasz Turek 
 
 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
dodania do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie 
do spółki SIM Zagłębie spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Sosnowcu.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 
Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 
Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok, Tomasz Turek 
 
 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
dodania do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Poręba na 
2023 rok.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 
Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 
Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok, Tomasz Turek 
 
 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
dodania do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta Poręba na lata 2023-2031 .  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 



Strona 5 z 16 

 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 

Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 

Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok, Tomasz Turek 

 

Przewodnicząca poinformowała, że projekty dodanych uchwał będą zapisane w porządku 

obrad po zmianach w bloku uchwał pod nr 4.e., 4.f., 4.g., 4.h., 4.i. 

Porządek obrad po zmianach: 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Zatwierdzenie protokołu z XLVI sesji Rady Miasta Poręba. 
3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 
4. Podjęcie uchwał w sprawie: 
a) zmiany uchwały Nr XLIV/474/22 Rady Miasta Poręba z dnia 30.11.2022r w sprawie 
ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu. 
b) wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi dzierżawcami kolejnych umów 
dzierżawy. 
c) nadania statutu Miejskiemu Zespołowi Ekonomiczno-Administracyjnemu w Porębie. 
d) zmiany uchwały nr XXVIII/164/16 Rady Miasta Poręba z dnia 27 czerwca 2016 r. w 
sprawie uchwalenia Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Porębie. 
e) przekazania skargi na Przewodniczącą Rady Miasta Poręba oraz Radę Miasta Poręba do 
rozpoznania Wojewodzie Śląskiemu według właściwości rzeczowej 
f) przyjęcia Gminnego Programu Osłonowego "Korpus Wsparcia Seniora" na rok 2023; 

g) wyrażenia zgody na przystąpienie do spółki SIM Zagłębie spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością z siedzibą w Sosnowcu; 

h) zmian w budżecie Miasta Poręba na 2023 rok; 

i) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Poręba na lata 2023-2031. 

5. Interpelacje i zapytania. 
6. Sprawy różne. 
7. Zamknięcie sesji. 

 

2. Zatwierdzenie protokołu z XLVI sesji Rady Miasta Poręba. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Kołodziej poinformowała, że protokół z XLVI Sesji Rady 

Miasta Poręba, która odbyła się w dniu 30 stycznia 2023 roku został przesłany radnym drogą 

elektroniczną, a także był wyłożony w Biurze Obsługi Rady Miasta.  

W związku z tym, iż nie wpłynęły uwagi w regulaminowym terminie, przystąpiono do 

głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

zatwierdzenia protokołu z XLVI sesji Rady Miasta Poręba..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 

Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 

Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok, Tomasz Turek 

 

 
3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 
 
Przewodnicząca poinformowała, iż sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie 
międzysesyjnym radni otrzymali w wersji elektronicznej oraz oddała głos Burmistrzowi Miasta 
Poręba.  

Burmistrz Miasta Poręba zapytał, czy są pytania do sprawozdania. 

 

Radna Ewelina Janeczek zadała pytanie w sprawie spotkania w Starostwie w dniu 31 stycznia 

2023r.  

Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra powiedział, iż było to spotkanie wszystkich włodarzy 

z powiatu zawierciańskiego z Wojewodą, które odbyło się w starostwie. Dotyczyło środków 

rządowych, zwrócono uwagę Wojewodzie na ich niesprawiedliwy podział na poszczególne 

gminy. 

 

Burmistrz Miasta uzupełnił sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym o kolejne 

tematy (Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym stanowi załącznik 

do protokołu.): 

• 18.02.2023r. – udział w koncercie „Rewia la Carnaval” (MOK Poręba); 

• udział w posiedzeniach Komisji w dniach 20 oraz 21 lutego 2023r.; 

• w dniu 22.02.2023r. nastąpiło przekazanie nakrętek zebranych w MOK dla rodziców 

chorego dziecka; 

• 23.02.2023r. – wyjazd do Prokuratury w Katowicach w sprawie funkcjonowania 

Szpitala Powiatowego w Zawierciu; 

• 24.02.2023r. – spotkanie z Prezesem Spółdzielni Mieszkaniowej; 

• 25.02.2023r. – udział w walnym zebraniu sprawozdawczym w OSP Poręba. 

 

 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

 

a) zmiany uchwały Nr XLIV/474/22 Rady Miasta Poręba z dnia 30.11.2022r w 

sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na komisjach stałych 

Rady Miasta. 

Przewodnicząca zapytała, czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radni nie zgłosili uwag. 
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W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIV/474/22 Rady Miasta Poręba z dnia 
30.11.2022r w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 

Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 

Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok, Tomasz Turek 

 

Uchwała została podjęta 15 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 

załącznik do protokołu.) 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod Nr XLVII/503/23 (Uchwała stanowi załącznik 

do protokołu.) 

 

b) wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi dzierżawcami kolejnych 

umów dzierżawy 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na komisjach stałych 

Rady Miasta. 

Przewodnicząca zapytała, czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radni nie zgłosili uwag. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi dzierżawcami 
kolejnych umów dzierżawy.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 

Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 

Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok, Tomasz Turek 

 

Uchwała została podjęta 15 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 

załącznik do protokołu.) 
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Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod Nr XLVII/504/23 (Uchwała stanowi załącznik 

do protokołu.) 

c) nadania statutu Miejskiemu Zespołowi Ekonomiczno-Administracyjnemu w 

Porębie 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na komisjach stałych 

Rady Miasta. 

Przewodnicząca zapytała, czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radni nie zgłosili uwag. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 
 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie nadania statutu Miejskiemu Zespołowi Ekonomiczno-
Administracyjnemu w Porębie.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 

Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 

Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok, Tomasz Turek 

 

Uchwała została podjęta 15 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 

załącznik do protokołu.) 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod Nr XLVII/505/23 (Uchwała stanowi załącznik 

do protokołu.) 

 
d) zmiany uchwały nr XXVIII/164/16 Rady Miasta Poręba z dnia 27 czerwca 
2016 r. w sprawie uchwalenia Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w 
Porębie 
 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na komisjach stałych 

Rady Miasta. 

Przewodnicząca zapytała, czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radni nie zgłosili uwag. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVIII/164/16 Rady Miasta Poręba z dnia 27 
czerwca 2016 r. w sprawie uchwalenia Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w 
Porębie.  
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Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 

Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 

Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok, Tomasz Turek 

 

Uchwała została podjęta 15 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 

załącznik do protokołu.) 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod Nr XLVII/506/23 (Uchwała stanowi załącznik 

do protokołu.) 

 

e) przekazania skargi na Przewodniczącą Rady Miasta Poręba oraz Radę Miasta 

Poręba do rozpoznania Wojewodzie Śląskiemu według właściwości rzeczowej 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały wraz ze stanowiskiem Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji został przesłany radnym drogą elektroniczną dnia 23.02.2023r. 

Radca Prawny Michał Szachnitowski omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca zapytała, czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 
 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie przekazania skargi na Przewodniczącą Rady Miasta Poręba oraz 
Radę Miasta Poręba do rozpoznania Wojewodzie Śląskiemu według właściwości rzeczowej.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 

Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 

Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok, Tomasz Turek 

 

Uchwała została podjęta 15 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 

załącznik do protokołu.) 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod Nr XLVII/507/23 (Uchwała stanowi załącznik 

do protokołu.) 
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f) przyjęcia Gminnego Programu Osłonowego "Korpus Wsparcia Seniora" na rok 

2023 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na komisjach stałych 

Rady Miasta. 

Projekt został wysłany radnym drogą elektroniczną dnia 23.02.2023r. 

Przewodnicząca zapytała, czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

 

Pytanie zadała Radna Ewelina Janeczek: Czy w programie mogą uczestniczyć również osoby 

poniżej 65 roku życia (np. osoby 60+ mieszkające samotnie)? 

Odpowiedzi udzieliła Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Katarzyna Wilk: Nie, 

w programie mogą uczestniczyć tylko osoby powyżej 65 roku życia. 

 

W związku z brakiem dodatkowych uwag przystąpiono do głosowania. 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Osłonowego "Korpus Wsparcia 
Seniora" na rok 2023.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 

Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 

Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok, Tomasz Turek 

 

Uchwała została podjęta 15 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 

załącznik do protokołu.) 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod Nr XLVII/508/23 (Uchwała stanowi załącznik 

do protokołu.) 

 

g) wyrażenia zgody na przystąpienie do spółki SIM Zagłębie spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością z siedzibą w Sosnowcu 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na komisjach stałych 

Rady Miasta. 

Projekt został wysłany radnym drogą elektroniczną dnia 23.02.2023r. 

Przewodnicząca zapytała, czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do spółki SIM Zagłębie spółka 
z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Sosnowcu.  
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Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 

Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 

Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok, Tomasz Turek 

 

Uchwała została podjęta 15 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 

załącznik do protokołu.) 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod Nr XLVII/509/23 (Uchwała stanowi załącznik 

do protokołu.) 

 

h) zmian w budżecie Miasta Poręba na 2023 rok 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany przez Skarbnika 

Miasta Poręba na komisjach stałych Rady Miasta, został przesłany radnym drogą 

elektroniczną dnia 23.02.2023r. 

Przewodnicząca zapytała, czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Poręba na 2023 rok.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 

Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 

Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok, Tomasz Turek 

 

Uchwała została podjęta 15 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 

załącznik do protokołu.) 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod Nr XLVII/510/23 (Uchwała stanowi załącznik 

do protokołu.) 

 

i) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Poręba na lata 2023-2031 
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Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany przez Skarbnika 

Miasta Poręba na komisjach stałych Rady Miasta, został przesłany radnym drogą 

elektroniczną dnia 23.02.2023r. 

Przewodnicząca zapytała, czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Poręba na lata 
2023-2031.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 

Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 

Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok, Tomasz Turek 

 

Uchwała została podjęta 15 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 

załącznik do protokołu.) 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod Nr XLVII/511/23 (Uchwała stanowi załącznik 

do protokołu.) 

 

5. Interpelacje i zapytania. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Kołodziej poprosiła radnych o przedstawienie swoich 

interpelacji i zapytań.  

Interpelacje i zapytania przedstawili:  

1. Radny Mariusz Błaszczuk (w sprawie utrzymania czystości przy ulicach przyległych do 

realizowanej inwestycji pt.: „Rewitalizacja i odbudowa częściowo nieczynnej linii 

kolejowej nr 182 Tarnowskie Góry – Zawiercie”); 

2. Radny Jarosław Machura (w sprawie legalizacji wodomierzy na terenie Niwek);  

3. Radna Ewelina Janeczek (w sprawie składu kruszywa, którym jest utwardzanie 

pobocze przy ulicy Baśniowej oraz w sprawie uchwały na temat górnej stawki za 

wywóz nieczystości płynnych). 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, aby interpelacje radni przekazali drogą elektroniczną 

na adres mailowy Biura Rady Miasta, natomiast wersję papierową należy złożyć w siedzibie 

Urzędu Miasta Poręba. 
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6. Sprawy różne. 
 
Przewodnicząca Elżbieta Kołodziej przedstawiła korespondencję jaka wpłynęła do Rady 
Miasta: 
 
W dniu 31 stycznia 2023 roku: 
- wpłynęło sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli w szkołach 
prowadzonych przez jednostki samorządu terytorialnego w 2022 rok; 
 
W dniu 1 lutego 2023 roku: 
- wpłynęło pismo ze Śląskiego Urzędu Wojewódzkiego w Katowicach z dnia 31.01.2023r. 
(sygn. RKP 386) z prośbą o zajęcie stanowiska w sprawie skarg; 
 
W dniu 2 lutego 2023 roku: 
- wpłynęła skarga na Przewodniczącą Rady Miasta Poręba oraz Radę Miasta Poręba z dnia 
31.01.2023r. (sygn. RKP 346); 
 
W dniu 7 lutego 2023 roku: 
- wpłynęło sprawozdanie z działalności Miejskiej Rady Seniorów za 2022 rok (sygn. RKP 
383); 
 
W dniu 14 lutego 2023 roku: 
- wpłynęło pismo ze Śląskiego Urzędu Wojewódzkiego w Katowicach z dnia 14.02.2023r. 
(sygn. 550) – zawiadomienie o kontroli; 
 
W dniu 20 lutego 2023 roku: 
- wpłynęło sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej za 2022 rok. 
 
W dniu 22 lutego 2023 roku: 
- wpłynęło pismo ze Śląskiego Urzędu Wojewódzkiego w Katowicach z dnia 22.02.2023r.  
(sygn. RKP 653) w sprawie wszczęcia postępowania. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Kołodziej przedstawiła terminy posiedzeń Komisji w 
miesiącu marcu 2023 roku: 

KOMUNIKATY: 
 

Posiedzenia Komisji Termin Godzina Tryb/Miejsce 

Komisja Gospodarki i Ochrony 
Środowiska 
 

20.03.2023 
(poniedziałek) 

08:00 MOK w Porębie – sala nr 28 
Tryb hybrydowy 

Komisja Rewizyjna 
 
 

20.03.2023 
(poniedziałek) 

 

13:30 
 
 

MOK w Porębie – sala nr 28 
Tryb hybrydowy 

Komisja Skarg, Wniosków i 
Petycji 
 

21.03.2023 
(wtorek) 

09:00 MOK w Porębie – sala nr 28 
Tryb hybrydowy 

Komisja Oświaty, Kultury, 
Zdrowia i Opieki Społecznej 
 

21.03.2023 
(wtorek) 

13:00 MOK w Porębie – sala nr 28 
Tryb hybrydowy 

Sesja Rady Miasta  27.03.2023 
(poniedziałek) 

09:00 Tryb zdalny 
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Przewodnicząca Rady Miasta Poręba poinformowała o planowanej aktualizacji statutu Gminy 

Poręba w terminie do końca kwietnia 2023r. 

Głos zabrali: 

1. Radny Krzysztof Hamerlik – zwrócił uwagę, iż na spotkaniu sprawozdawczym OSP1 

Poręba powiedziano, że nowy samochód bojowy będzie przeznaczony dla OSP 

Poręba, poprosił o wyjaśnienie. 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra: Decyzja będzie należała 

do zarządu gminnego OSP. Samochód powinien trafić do OSP Poręba, ale na razie 

czekamy na pozyskanie środków na jego zakup. 

2. Radna Ewelina Janeczek – zapytała, czy została już zakupiona waga, która miała być 

wykorzystywana przez spółkę miejską. 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra – Tak, waga jest już 

zamontowana, znajduje się przy bramie wjazdowej do MPWiK. Musi być jeszcze 

wylana nawierzchnia betonowa, ale będzie to zrobione wiosną z powodu warunków 

atmosferycznych. 

3. Radny Jarosław Machura – zapytał, czy wszyscy mieszkańcy, którzy zgłosili 

zapotrzebowanie na węgiel, otrzymali go.  

Odpowiedzi udzielił Kierownik Referatu Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Kamil 

Kowalik: Mieszkańcy są obsługiwani na bieżąco, na ten moment czekamy na kolejną 

dostawę, mamy umówiony termin awizacji. Żaden wniosek nie został pominięty. 

Zdarzają się natomiast przypadki rezygnacji z wniosków. 

 

Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra omówił następujące tematy: 

1. Sytuacja finansowa Gminy – Burmistrz poinformował, iż sytuacja jest pod kontrolą, 

mimo dynamicznej sytuacji na rynku (gwałtowny wzrost WIBOR spowodował, iż 

tegoroczny koszt obsługi naszych obligacji wzrósł z 221 000 zł na 656 000 zł, wzrost 

cen paliwa – wpływ np. na działalność spółki miejskiej, podwyżki dla nauczycieli – 

koszty są rozłożone na rząd i samorząd); 

2. Odnawialne źródła energii – zakończono I etap, czyli sporządzenie listy osób 

zainteresowanych w naszej gminie, był bardzo duży odzew, zgłosiło się ponad 430 

osób. W dniu 14 lutego 2023r. został podpisany list intencyjny z innymi uczestnikami 

projektu, realizacja jest uzależniona od środków unijnych; 

3. Został podany nowy termin ukończenia obwodnicy – jest to lipiec 2024 roku. Prace są 

prowadzone w sposób profesjonalny i systematyczny. Przeniesienie terminu nie jest 

winą wykonawcy, wynikał z oczekiwania na wydanie wszelkich pozwoleń na budowę; 
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4. Z uwagi na intensyfikację prac związanych z budową obwodnicy i linii kolejowej 

Referat NiGK będzie zajmował się kwestią zanieczyszczonych ulic, aby były 

sukcesywnie sprzątane; 

5. Budowa linii kolejowej – z tej inwestycji przewożona jest ziemia na teren gminny, 

wzdłuż ulicy Czarnej Przemszy – będzie to podstawa do poszerzenia pobocza oraz 

budowy parku miejskiego; 

6. Przejścia dla pieszych – realizacja przejścia przy ulicy Zakładowej, planowane dwa 

przejścia przy ulicy Mickiewicza (obok MOK oraz przy skrzyżowaniu z ulicą Chopina); 

7. Zakład Karny Ciągowice – rozpoczęły się prace budowlane, w przyszłości będzie tam 

duża jednostka penitencjarna, gdzie będzie przebywało 700 osadzonych (inwestycja 

oznacza wpływy do gminy z tytułu podatku od nieruchomości); 

Przewodnicząca Rady Miasta Poręba Elżbieta Kołodziej zapytała, kiedy planowane jest 

zakończenie prac remontowo-adaptacyjnych w budynku MOK Poręba. Zwróciła uwagę na 

konieczność opuszczenia sali konferencyjnej. 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra: Rozmawiano z firmą, która 

realizuje inwestycję budowy mediateki, poinformowała o opóźnieniach w dostawie 

sprzętu/wyposażenia (przyczyna niezależna od firmy). Planowany termin realizacji zadania to 

koniec marca 2023r. Jeżeli chodzi o bibliotekę, czekamy na przekazanie środków 

finansowych. Zostanie ogłoszony przetarg na wykonawcę, po którym niezwłocznie zostaną 

wykonane prace. Ich zakończenie planowane jest 30 czerwca 2023r. Do tego czasu 

biblioteka będzie funkcjonowała w obecnym miejscu. 

Radna Ewelina Janeczek zapytała, czy zakończono już prace związane z doświetleniem 

przejść dla pieszych. 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra: Jest to inwestycja realizowana 

przez GDDKiA, trwają jeszcze prace na ich poziomie. Formalnie oświetlenie nie zostało 

jeszcze oddane do użytku. 

Radny Jarosław Machura zapytał o kwestię odśnieżania ulicy Chopina. 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra: Polecono sporządzenie opisu 

sytuacji dotyczącej odśnieżania. MPWiK nie ma zawartej umowy na ulice pozostające w 

zasobach dróg powiatowych (Chopina oraz Myśliwską). Sprzęt komunalny porusza się po 

tych drogach, aby dotrzeć do dróg gminnych. Wówczas pługi są podniesione, a piaskarki 

wyłączone. Jedynym momentem, kiedy może dochodzić do odśnieżania lub posypywania 

fragmentów tych dróg, to przejazdy przez skrzyżowania lub wjazdy na drogi usytuowane 

prostopadle do dróg powiatowych. Odśnieżany jest natomiast chodnik przy ulicy Chopina od 

DK 78 do przejścia dla pieszych obok sklepu Żabka. 
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7. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Kołodziej – wobec wyczerpania punktów porządku 

obrad – zamknęła obrady XLVII sesji Rady Miasta Poręba VIII kadencji. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Poręba 

 

Elżbieta Kołodziej 

 

Protokolantka: 

Anna Winczakiewicz 

Biuro Obsługi Rady Miasta 

 

Wszystkie głosowania przeprowadzone zostały za pomocą systemu eSesja. 

Wszystkie załączniki do protokołu są załącznikami w formie papierowej i znajdują się w 

Biurze Obsługi Rady wraz z protokołem. 

Przebieg sesji utrwalono w wersji audio-video: 

https://esesja.tv/transmisja/35472/nagranie.htm 

 


